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Адрес Fenzi SPA 
Via Trieste 13/15 
Zona Industriale 
20067 Tribiano (MI)

Телефон 0039 02 906 221

Факс 0039 02 906 312 16

Интернет www.fenzigroup.com

 

Работники 130

Товарооборот 75.000.000€

Сертификаты DIN EN ISO 9001

Год основания 1941

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Миссис Francesca Solera 

Marketing & Communication 
Phone: 0039 02 906 221 
Fax: 0039 02 906 312 16 

Contact 2. Мистер Доктор D. Alessandro Fenzi 
Company Director 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Fenzi produces also two different types of decorative paints for glass suited to all types of applications - architecture, interior design, home appliance,
automotive, glass packaging. These range of enamels ensure the highest levels of performance and the utmost freedom of expression.

Whatever your field, Fenzi not only ensure high levels of performance (often the highest), but also the peace of mind that comes from the total
reliability, durability over the time, ease-of-use and customer service designed to understand and meet the needs of those in the glass processing
industry.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Fenzi is the worldwide leader in chemicals for the flat glass processing industry. The company was established in 1941 as producer of mirror backing
paints. Now the group mirror paints are the most used paints worldwide and are daily used in more than 70 countries in the five continents. The largest
division of Fenzi is the insulating glass one. Fenzi produces polysulphide, butyl, hot-melt and polyurethane sealants for insulating glass marketed
worldwide by the Glass Alliance Network.
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Company Profile of Fenzi SPA

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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